
Referat 
Bestyrelsesmøde 01.12.2020 
Til stede: Sergio, Lars, Maria (ref.) og Rino. 
 

• Driften + opsamling af beslutninger:  

• Det store træ ved de underjordiske garager er blevet fældet. 

• Beplantning foran selskabslokalet er blevet etableret igen. 

• Viborgvej 113 har fået sensorer til lyset i opgangen og nye lamper. 

• Strømpeforing af kloakker (udendørs) påbegyndes her i dec 20/Jan 21. 

• Vaskeriet er ofte beskidt og rodet, vi henstiller alle brugere af vaskeriet om at hente deres 
tøj når deres vasketid er færdig og at man selvfølgelig tørrer op efter sig hvis man 
taber/spilder noget.  

• Vejbump: Administrationen mener at det skal stilles som forslag på afdelingsmødet til 
september. Da der er flere beboere der kan blive generet af støjgener herfra, samt at der 
skal findes penge til det i næste års budget.  

• Der er stadig problemer med at der stilles diverse storskrald ved siden af skraldeøerne. Det 
er beboerne SELV der skal stille det over i storskraldsrummet (præstevangsvej mellem nr. 
22 og 24). Vi betaler faktisk en hel del penge for at varmemesteren skal bruge tid på at 
fjerne dette storskrald. Det samme gælder i vores kældere. 
En god huskeregel er: kan det ikke komme i containerne – så skal det i storskrald!  
 

2. Beboerhenvendelser: 

• Ingen 
3. Bemærkninger til udsendt post:  

• Ingen 
4. Nyt fra administrationen: 

• Lars deltog i repræsentantskabsmødet i oktober. Der overordnede emne var den tidligere 
direktørs afskedigelse og forløbet herom, samt fremtiden i østjysk bolig. Vi henviser til 
artiklen i det omdelte beboerblad.  

5. Regnskab/budget:  

• Intet 
6. Aktiviteter:  

• Ingen 
7. Eventuelt:  

• Intet  
 
Næste møde: tirsdag den 02. februar 2021. 

 


